
POTREBNO JE
VELIKO SODELOVANJA
Obttna Gronrie in obflna VK—Rodnlk imata poleg sfaipnli OZD (IMP

LWar, TOZD Posestva, Hd.) še mrsto sfcapnft kommaMh fa dragjh stičnBi
točk. SodelorMje ncd sosedi pri razre&vanj* alnpaJh problemoT ter bnne-
•)av« Uricaj so ato aajmt iKrtrebBi. Tako sp se 27. mfa sreiali oa VUa pred-
stavaH izrrMh svetov, Mtbaake skmfiHnt fa obč. dražbenopoitičiiA or-
gaataad) obeh občta. Med obiskom so se MtefelU otroritre no*il ptostorov
IGO •> Koproki rtd, MH p> so ie v TobaM tovani in na hnri GMJnice.

V prvem tromesečju se je v občini Vič—Rudnik, po besedah predsednika
njenega izvršnega sveta Jožeta Vučemila, celotni prihodek povečal za 35 od-
stotkov, dohodek za 28, akumulacija za 28 in izgube za 74 odstotkov v primer-
javi z enakim obdobjem lani. Število izgubarjev je od 9 narastlo na sedanjih 14.
Tobačna tovarna, ki je največji izgubar naj bi letos prišla na pozitivne številke,
je pa tudi nekaj takih (Ljubljanske opekame, Komunalno podjetje ), kjer
se bodo razmere še zaostrovale. Ižvoz je večji za 26 odstotkov. Zaskrbljujoč je
položaj na področju osebnih dohodkov, saj so bile OZD bolj disciplinirane,
kot je bilo pričakovati in sedaj bodo tu nujne nekatere korekcije.

»Podobne odstotke imamo tudi v Grosupljem, le izgub v gospodarstvu ni-
mamo«, jedejal predsednikgrosupeljskegaIS FrancGruden. Izvoz jebistveno
večji, res pa je, da je bil v preteklosti pičel. V gospodarstvu z osebnimi dohodki
nrtežav, pač pa je fe teh precej v ostroškem varstvu, šolstvu in zdravstvu. Tu bo
s 1. junijem opravljena korekcija. V kmetijstvu sorezultati ugodni. S težavami
v TOZD Posestva, ki ima svoje farme v obeh občinah pa se bodo v obeh obči-
nah skušali sami spopasti in jih razrešiti. IMP Livar se dogovarj? o povezova-
nju z Unifasom. Če bodo pogovori uspešni, bo nujen dogovor o livami barvnih
kovin, ki je sedaj na Viču. V Grosupljem bodo v juniju dokončali načrte za vo-
dovod, ki bo povezoval tudi Tur jak. S sredstvi vodovodnega sistema Sevnik pa
bo zagotovljena voda tudi v viškem delu Vina. Dogovori o ureditvi pokopališča
za Šmarje in Škofliico so v teku, prav tako ni večjih težav pri gradnji telefon-
skega omrežja med Laščami in Turjakom na odseku, ki teče skozi grosupeljsko
občino. Grosupeljska DO Tabor ima prioritetno nalogo zgradih trgovino na
Skofljici.

NESKLADJA PRI TOBAKU

V Tobačni tovarni, ki ima 112 letno tradicijo, je v 7 TOZD zaposlenih 2200
delavcev. Nekaj TOZD je tudi v drugih republiicah. Na celotni prihodek lani,
ki je znašal 7,54 milijard dinarjev je bilo 6 milijard davka. Težave imajo, kerse
cene tobaka in cigaret zaradi neusklajenih davkov ne ujemajo. Lani so tako
imeli 330 milijonov din izpada dohodka. Z veliko odrekan ja doma ter pomočjo
dmžbenopolitične skupnosti pa je bilo ob zaključku le 100 milijonov din izgu-
be. Že v letošnjih prvih treh mesecih pa je bila le ta 900 milijonov. Z novimi ce-
nami naj biizgubo pokrili vdevetih mesecih. Da dopodobnih problemov ne bi
več prihajalo bi bila nujna sprememba sistema davka. Sicer pa marsikaj pove
podatek, da je povprečni OD v Tobačni tovami 12.000 din mesečno kar je za
kakih 20 odstotkov pod povprečjem gospodarstva SRS.


